
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. november 19-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth 
Csabáné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
 1. I-III. negyedéves gazdasági  beszámoló 
 Előadó: polgármester 
 

2. 2009. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
 Előadó: polgármester 
 
 3. Belső ellenőrzési terv elfogadása 
 Előadó: jegyző 

 
4./ ÁMK szabályzatainak jóváhagyása 
Előadó: ÁMK igazgató 

 
 5. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 Előadó: polgármester 
 

6. Indítványok, javaslatok 
a./ Mindenki ebédel 2009. program 
b./ Római Katolikus Egyházközség kérelme 
c./ BURSA Hungarica Ösztöndíj pályázat (zárt ülés) 
c./ Fellebbezés elbírálása (zárt ülés) 
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1./ napirendi pont: I-III. negyedéves gazdasági  beszámoló 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A napirendi ponttal kapcsolatosan az anyag 
kiküldésre került. Megkérem Jegyző Asszonyt ismertesse előterjesztését. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: Azok a dolgok kerültek átvezetésre a beszámolóban, amiket az élet hozott. Ezt 
az anyagot így elfogadásra javaslom, aztán a következő negyedévkor, valamint a 
zárszámadáskor újra módosítani fogjuk, szükség szerint. Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. A rendelet módosítást elfogadásra 
javaslom. 
 
Ujváry Ferenc: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülést tartott a testületi ülés előtt. Bizottság 
egyhangúlag javasolja a Jegyző Asszony által ismertetett kiegészítéssel a rendelet módosítás 
elfogadását. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra  tette az elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal megalkotta a 8/2008. (XI.19.) rendeletét a 2008. évi 
költségvetési rendelet módosításáról.  
 

Bánréve Községi Önkormányzat Képviselőtestületének 
8/2008.(XI.19.) rendelete 

a 2008. évi költségvetési rendelet módosításáról 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselőtestülete az államháztartás működési rendjéről 
szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 64. §. 1./ bekezdésében, valamint a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. Tv. 16. (1) bekezdésében biztosított felhatalmazás 
alapján az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. §. A 2008. évi költségvetésről szóló 1/2008.(II.13.) rendelet 1. §-a helyébe a 
következő rendelkezés lép. 

„ 1. §. Képviselőtestület Bánréve Községi Önkormányzat költségvetését 
 
476.378.000.- Ft, azaz Négyszázhetvenhatmillió-háromszázhetvennyolcezer forint 
bevétellel, 
476.378.000.- Ft, azaz Négyszázhetvenhatmillió-háromszázhetvennyolcezer  forint 
kiadással állapítja meg. 
A kiadásokon belül: 

       
- 239.281.000.- Ft a működési, fenntartási előirányzat, 

ezen belül:  - 130.630.000.- Ft személyi juttatás előirányzata 
                               -   40.807.000.- Ft munkaadót terhelő járulék előirányzata 

                         -   67.844.000.- Ft dologi kiadás előirányzata 
 

- 35.504.000.-  Ft a pénzeszközátadások, támogatások előirányzata 
ezen belül: -  17.000.000.- Ft a lakossági juttatások előirányzata 
                   -   2.774.000.- Ft a működési célú átadások előirányzata 

                         - 15.730.000.- Ft a fejlesztési célú átadások előirányzata 
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- 201.593.000.- Ft a fejlesztési kiadások előirányzata, mely mind beruházási kiadás 
 

2. §. A 1/2008.(II.13.) számú rendelet 1., 2., és 3., számú melléklete helyébe jelen 
rendelet 1., 2., és 3.,  számú melléklete lép.  

 
3. §. Jelen rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 

 
 
Záradék:  
A rendelet 2008. november 19-én kihirdetésre került. 
 
Bánréve, 2008. november 19. 
 
 

Hajdu Gábor József                                 Tóthné Mustos Beatrix 
       polgármester                                              mb. jegyző  

 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Megkérem Jegyző Asszonyt ismertesse 
előterjesztését az I-III. negyedéves gazdasági beszámoló vonatkozásában, azután a Pénzügyi 
és Ügyrendi Bizottság Elnöke a bizottság javaslatát fogja ismertetni. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Ujváry Ferenc: A bizottság tárgyalta a beszámolót az ülés előtt. Jegyző Asszony az ülésünkön 
is ismertette a változásokat. Több dologra rákérdeztünk, és megnyugtató válaszokat kaptunk. 
Bizottság egyhangúan javasolja a beszámoló elfogadását. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
120/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: I-III. negyedéves gazdasági  beszámoló 

 
Képviselő-testület a 2008. évi költségvetés I-III. negyedévi állásáról szóló tájékoztatót az 
előterjesztés szerinti formában elfogadta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor polgármester 
 
2. napirendi pont: A 2009. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A 2009. évi koncepció megtárgyalása ilyenkor egy 
szükséges rossz. Törvény írja elő, hogy meg kell csinálni. Tudjuk, hogy még az országunk 
költségvetése sem biztos. Ami rendelkezésünkre áll, az alapján készült az anyag, így látjuk. 
Ezek körülbelüli, sacc bevételek. Látható, hogy 35 millió forint hitellel számolunk a jövő 
évre. Ezt az anyagot javaslom elfogadni, mint egy mankót. Ezután azon fogunk dolgozni, 
hogy február 15-én egy olyan költségvetést  fogadjunk el, ami közel áll az igazhoz. Két 
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befolyásoló tényező lesz. Az egyik a saját bevételek, amely dolgokról a december havi ülésen 
döntünk majd, a pénzügyi bizottság javaslatára. Gondolok itt a kommunális adóra, a térítési 
díjakra, a lakbérre, traktor bérmunkára, kézi kaszálásra, lakáscélú támogatásra, stb. Azért 
ennyi hitellel számolunk, mert amit eddig adtunk, azt alapul véve és a bevételeket figyelembe 
véve, ez így jön ki a számítások szerint. Feladat, hogy a mínusz 35 milliót úgy tudjuk 
módosítani, hogy el tudjunk kezdeni tovább számolni. A másik befolyásoló tényező az egyéb 
bevételek, hogy az hogyan fog alakulni, azt nem lehet  tudni előre. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Hajdu Gábor: A 10%-os térítési díj növelésre kérném a pénzügyi bizottság javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: A napirendi ponttal kapcsolatosan a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslata 
a következő. Bizottságunk az ülés előtt tartotta meg ülését, melyen tárgyalta a koncepciót. Az 
anyagot elfogadásra javasoljuk, ezekkel a számokkal a Jegyző Asszony által adott 
kiegészítéssel. December 10-én tartja a pénzügyi bizottság a következő ülését. Akkorra 
kiderül, hogy az országunknak lesz-e, vagy nem lesz addigra költségvetése. Annak tükrében, 
valamint a hivatal által előkészített anyag tükrében fogjuk részletesen tárgyalni a 2009. évi 
tervezést. 
 
Révay István: A 2009. évi bevételeknél látható az anyagban, hogy nincs pénzmaradvány 
mégis kamatbevételnél 1 millió forint van tervezve. Mire alapozzátok azt? 
 
Hajdu Gábor: A kamatbevételt arra alapoztuk, hogy lehet, hogy lesz pénz, amit be tudunk 
tenni, egy rövid időre kamatozni.  Lehet, hogy lesz pénzmaradvány, reméljük is, hogy lesz, de 
nem számolunk vele. A zárszámadáskor fogjuk megtudni. Arra számítani kell, hogy semmit 
nem fogunk tudni adni, nem lesz jövőre jutalom a dolgozóknak, nem lesz a természetbeni 
juttatás, a tiszteletdíjak csökkentésére is gondolnunk kell. A költségvetést egyszer egy teljesen 
csupaszra ki kell számolni, az biztos, hogy egy nagyon szegényes költségvetést kell 
csinálnunk. Tudjuk, hogy a 13. havi fizetés nem lesz, a többcélú kistérségi társulásoknak is 
sokkal kevesebb pénzt adnak. Részt vettem a múlt héten egy konferencián, ott csak arról 
hallottunk, hogy minden sokkal kevesebb lesz, amit központilag adnak. Az 
önkormányzatoknál nagyon nagy megszigorításokat végeznek. Figyelembe kell vennünk, 
hogy adjuk ezeket a GYEA csomagokat, aminek a szállítása közel 200.000,-Ft-ba kerül, nem 
kevés pénz. Tudjuk, hogy családi segélyezés van, a lakossági juttatások tekintetében nagyon 
oda kell figyelni, lakossági juttatásra én már szinte semmit nem terveznék. A rendszeres 
szociális segélyezés is úgy változik központilag, hogy mindenkit be lehet hozni dolgozni, 
munkát fogunk ajánlat, eljöhet dolgozni, és nem a pénzt fogjuk osztani. Ehhez még egy 
nagyon erős monitoring társul. Nagyon szigorúan fogják ellenőrizni a foglalkoztatást, és hogy 
ténylegesen dolgozzon, csináljon is valamit. Mindenhol nagyon meg kell húzni a határt, 
csökkenteni a kiadásokat. Február 15-én is lehet még majd módosítani a költségvetésen, sőt 
év közben is változhat, módosítható. Úgy néz ki, hogy a beruházásaink önerejére nem kell 
majd hitelt felvenni. Működésre nem lehet, nem szabad hitelt felvenni. Azzal számolni kell, 
hogy a központi normatíva is megfeleződik. 
 
Bán János: Ez azért elkeserítő, mert erre ösztönöztek mindenkit. 
 
Hajdu Gábor: Jutalmazás biztos nem lesz jövőre, úgy kell számolni, hogy a dolgozóknak 
jutalom nincs. 
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Virág Imréné: Ez a testület tavaly is és az idén is mindent megtett annak érdekében, hogy a 
közalkalmazottak és köztisztviselők el legyenek ismerve. Azt hiszem, hogy ezt mindenkinek 
be kell látni, be kell látni a dolgozóknak, és a megértést tőlük el lehet várni. Ez van.  
 
Vass András: Nincs erről mit beszélni, az ország gazdasági helyzetéből induljunk ki. 
 
Hajdu Gábor: Amit a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolni fog decemberben, az alapján 
fogunk indulni tovább. Át kell gondolni néhány dolgot, pl. az Astra értékesítést, szükségünk 
van-e rá,  vagy adjuk el inkább, a szántók értékesítését, a kaszálás szabályozását, az upponyi 
ingatlan ügyét, a képviselői tiszteletdíjakat, szervezetek támogatását, hogy adunk-e, tudunk-e 
adni, vagy pénzbeni támogatás nem lesz, hanem természetben fogjuk tudni támogatni a 
szervezeteket, esetlegesen az ingyen autóhasználatot is át kell gondolni, hogy önköltségesen 
fogjuk tudni biztosítani az autót ezután a szervezeteknek. A régi hivatal értékesítése 
folyamatosan napirenden van, meg kellene tudni oldani, el kellene tudni adni, esetleg már 
kevesebbért is. Tudom, hogy ezekkel a dolgokkal kapcsolatosan különféle vélemények 
vannak, ezeket kell tudni egyeztetni, pl. Upponnyal kapcsolatosan más és más a vélemény, 
van aki azt mondja, hogy semmi szükség rá, van aki azt, hogy igenis jó hogy van. 
 
Elekes Péter: Upponyt kellőképpen kell menedzselni. 
 
Hajdu Gábor: A vagyonunkról hozzunk a következő ülésen döntést, hogy mi kell, pl. a traktor 
bérmunka ügye, hogy mire kell, valójában, igazán télen csak a hó eltakarítására. 
 
Ujváry Ferenc: Akkor miért van az, hogy a traktor nem csak télen, amikor hó van, hanem 
minden nap megy. 
 
Elekes Péter: Ezt szigorítani kell. 
 
Hajdu Gábor: Valóban szigorítani kell, azon is lehetne gondolkozni, hogy a traktor eladásra 
kerülne, és valamilyen kisebb gépjármű kerülne vásárlásra, hogy amikor szükséges, akkor 
menjen a munka. 
 
Ujváry Ferenc: Azzal nem lesz bevétel, ha másik lesz véve. 
 
Naszádi Ferenc: A traktor csak deficit. 
 
Hajdu Gábor: Jelenleg ez a helyzet sajnos, de amire odaérünk, ne legyen így igaz. Javaslom, 
hogy fogadja el a Képviselő-testület a koncepciót az előterjesztés alapján. 
Példaként kívánom megemlíteni, hogy Gyenesei Úr azon a konferencián amin részt vettünk 
azt hangsúlyozta, hogy véleménye szerint nyolc település alkothatna körjegyzőséget, és annak 
a nyolc településnek lenne egy jegyzője, ugyanis véleménye szerint úgy a munka tudna 
haladni. Minek ennyi jegyző. És az ő esetében még nem is mondhatjuk, hogy nem hozzáértő 
emberről van szó, mégis ilyen gondolatok fordulnak meg a fejükben. 
 
Vass András: A polgármesterek és a képviselők is sokan vannak. 
 
Hajdu Gábor: Azzal nincs semmi baj. 
Kozma Lászlóné: Azzal is baj van, valójában tényleg sok a képviselő. 
 
Elekes Péter: Ha szakember lenne ott, nem mondana ilyen dolgokat. 
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Hajdu Gábor: Az elkövetkezendőkben ki kell munkálni ezt a dolgot igazán. 
 
Elekes Péter: Ezt még nagyon ki kell munkálni. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Néhány gondolatot szeretnék elmondani. Kigyűjtöttük, hogy az 
elmúlt évben a kommunális adó bevétel 5.200.000,-Ft volt, csak a szemétszállításra általunk 
kifizetett összeg 4.495.000,-Ft + ÁFA. Ebben még nincs benne az útfenntartás, a temető, a 
közvilágítás, stb. 
 
Hajdu Gábor: A szerződés annak idején úgy lett megkötve, hogy mivel az önkormányzat egy 
összegben fizeti a szemétszállítás díját, így kaptunk rá jelentős kedvezményt. 
 
Elekes Péter: Ha a szemétszállítási díjat mindenkinek magának kell fizetni, visszamondja a 
szemétszállítást és kihordja a faluban szétöntözni a szemetet. Egyébként a szemét a 
legnagyobb üzlet a világon. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A szemétszállíttatás kötelező.  
Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a 2009. évi koncepcióval 
kapcsolatosan érkezett néhány kérés, javaslat, ajánlat. Ezeket most megemlíteném, a 
következő ülésen térnénk rá vissza részleteiben, miután a pénzügyi bizottság is tárgyalta. 
Ajánlat érkezett a Hlavina Kft-től, amely cég a takarítási munkálatokat végzi az iskolában, 
miszerint 8,80,-Ft+ÁFA/m2 díjért vállalja a takarítási munkálatok elvégzését a továbbiakban. 
Itt 1886 m2-ről van szó. Beadvány érkezett Tóth Csabánétól a Kulturális és Szociális 
Bizottság elnökétől vezetői pótlék emelés tárgyában. A Római Katolikus Egyház pad 
felújításra, festésre, vakolásra, meszelésre, kerítés javításra kérne támogatást. Kérelmében 
összeget nem jelölt meg. Az idősek klubjának vezetője a klub működéséhez kér pénzbeli 
támogatást. A védőnő gyógyszer, vegyszer, irodaszer, nyomtatvány, szakkönyv, szakmai 
anyagok, egyéb készlet beszerzésre, továbbképzésre, azok utazási költségeinek fedezésére, 
belföldi kiküldetésre és a tanácsadó festésére adott be javaslatot. Konyhavezető asszony 
eszköz-, készletbeszerzésre pohár, tányér, vizeskancsó pótlás, mikrohullámú sütő, robotgép, 
dagasztógép beszerzésre adott be javaslatot. Az étkezési térítési díjak emelésére 20%-ot 
javasol. Erről még beszélni kell. Támogatási kérelmet nyújtott be a vöröskereszt és a 
mozgáskorlátozottak egyesülete is. 
 
Hajdu Gábor: A védőnővel kapcsolatosan Sajópüspökivel és Sajónémetivel közösen kell 
elfogadnunk mindent, hiszen a hiányzó összeget a normatíván felül a három településnek kell 
pótolni 
 
Elekes Péter: Lakosságarányosan? 
 
Hajdu Gábor: Eddig úgy volt. Ezen dolgok nagy részéről, ha lesz jövőre is szervezetek 
támogatása, akkor annak a szétosztásánál döntünk. 
Javaslom, hogy fogadja el a Képviselő-testület a koncepciót a kiadott anyag és az elhangzott 
előterjesztés alapján, azzal az egy 10%-os emeléssel. 
 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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121/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: A 2009. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
 
Képviselő-testület a 2009. évi költségvetési koncepciót elfogadta.   
 
A 2009. évi költségvetés összeállításánál az intézményi díjak esetében 10%-kal emelten kell 
számolni. 
 
Határidő: folyamatos és 2009. 02.15. 
Felelős: jegyző 
 
 
3. napirendi pont: Belső ellenőrzési terv elfogadása 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette a meghívó mellékleteként kiküldött anyagot, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: A Belső Ellenőrzés keretében általában ősszel szoktak jönni hozzánk 
ellenőrizni. Jeleztük feléjük, hogy amennyiben lehet, úgy tavasszal, május hónap környékén 
történjen inkább az ellenőrzés, amennyiben ezt tudnák biztosítani, a jegyző váltás miatt lenne 
jobb. Az évben még nem történt meg a szúrópróbaszerű ellenőrzés hivatalunknál. Várjuk 
őket. A belső ellenőrzési tervet elfogadásra javasolom. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
122/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: A 2009. évi belső ellenőrzési munkaterv elfogadása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Belső ellenőrzési szabályzatban 
foglaltakat figyelembe véve 2009. évben az alábbi ellenőrzések elvégzését hagyja jóvá. 
 
Munkafolyamatba épített ellenőrzés: 
1./ Pénzügyi, gazdálkodási szabályzatok felülvizsgálata 
 - Az ellenőrzésben érintett:  Polgármesteri Hivatal 
 - Az ellenőrzés időpontja:  2009. február 
 - Az ellenőrzést végzi:  jegyző 
 
 
Irányítás ellenőrzés: 
1./ Az oktatási intézmények működésével kapcsolatos okiratok ellenőrzése 
 - Az ellenőrzésben érintett:  Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola és Művelődési  

          Központ, Bánréve 
          Napköziotthonos Óvoda Bánréve 

- Az ellenőrzés időpontja:  2008. április-május 
- Az ellenőrzés végzi:  jegyző 
 

Belső Ellenőrzési Társulás ellenőrzése: 
1./ A számviteli törvény és a gazdálkodásra vonatkozó jogszabályokban foglaltak betartása 
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 - Az ellenőrzésben érintett: Polgármesteri Hivatal 
 - Az ellenőrzés időpontja:  Az Ózd Kistérség Többcélú Társulás munkaterve alapján 
 - Az ellenőrzést végzi: az Ózdi Többcélú Társulás revizorai 
 
Határidő. értelemszerűen 
Felelős: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző 
 
4. napirendi pont: ÁMK szabályzatainak jóváhagyása 
 
Bán János: Tisztelt Képviselő-testület! A serényfalvai tagintézmény vezetőjével még egyszer 
átnéztük a szabályzatokat, én felsős, ő alsós szemmel és így még történt néhány változtatás. 
Ezeket kívánom ismertetni. Ismertette a módosításokat tartalmazó előterjesztését, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
A kollektív szerződéssel kapcsolatosan gondot jelent az úgymond munkaruha juttatás, ami 
természetbeni juttatás valójában, és a törzsgárda jutalom, mert ha áthelyezéssel kerültek át a 
dolgozóik, akkor 6 főnek járna most. 
 
Hajdu Gábor: Eddig náluk tudtommal nem volt törzsgárda, ha áthelyezéssel kerül át a dolgozó 
akkor az így járna 6 főnek. Szó sem lehet róla. Azt mondtuk a megállapodásnál, hogy mindent 
úgy csinálnak, ahogy eddig, semmi változtatás nem történik. Most már arra megy el a dolog, 
úgy látom, hogy az összes pénzt fel akarják élni. Emlékezzünk, hogy milyen nagy ügyet 
csináltak abból, hogy mennyire verték a palávert, hogy serényfalvai alsós tanuló nem 
iratkozhat be Bánrévére. Át kellett jelentkezniük Bánrévére, hogy ide járhasson a gyerek. Azt 
mondták, hogy minden úgy marad, ahogy volt náluk.  
 
Révay István: Ne legyen törzsgárda és kész. 
 
Tóth Csabáné: Ez azért nem így működik. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A kollektív szerződést módosítani kell, ez így valóban nem jó. Az 
intézményvezetőknek kell az egyeztetést megtenni, és a képviselő-testületek hagyják jóvá. Pl. 
úgy lehet fogalmazni, hogy gesztor intézményben. 
 
Révay István: Az így nem jó megfogalmazás, az így diszkrimináció. 
 
Hajdu Gábor: Sajnos már oda jutunk, hogy mindent elköltenek. 
Révay István: Azt kell belefogalmazni, hogy az átjött dolgozóknak törzsgárda akkortól 
számít, amikortól idejött. 
 
Ujváry Ferenc: A megállapodás szerint azt adják, ami eddig volt, a kedvezmények is a 
korábbiak náluk. 
 
Révay István: Ezt sem teheted bele. 
 
Elekes Péter: Ez az alapszerződésben nem lett rögzítve? 
 
Tóth Csabáné: Ezekre mondtuk, hogy menet közben jönnek majd elő a problémák.  
 
Hajdu Gábor: Ruhapénz nincs, és egyébként se működött. 
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Elekes Péter: Ennek a kompetense ki? 
 
Hajdu Gábor: Az intézményvezető előkészíti, ahogy megegyeztünk, és mi fogadjuk el. 
 
Bán János: Az intézményünk szabályzataiban a serényfalvai tagintézménnyel kapcsolatos 
változtatások kerültek bele. Az IMIP még nincs kész, és a kollektív szerződés kivételével 
kérem fogadja el az ÁMK szabályzatait a Tisztelt Képviselő-testület. A kollektív szerződés 
módosítással kapcsolatosan Jegyző Asszonnyal leülünk, és megpróbálunk megoldást találni 
közösen. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
123/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: ÁMK szabályzatainak jóváhagyása 

 
Képviselő-testület az Általános Művelődési Központ szabályzatait az alábbiak szerint 
jóváhagyja.  
 
1./ Az Általános Művelődési Központ Helyi tantervének módosítását az előterjesztés szerinti 
formában jóváhagyja. 
 
2./ Az Általános Művelődési Központ SZMSZ-ének módosítását az előterjesztés szerinti 
formában jóváhagyja. 
 
3./ Az Általános Művelődési Központ Házirendjének módosítását az előterjesztés szerinti 
formában jóváhagyja. 
 
Továbbá utasítja az ÁMK igazgatóját, hogy az intézmény Pedagógiai Programjának, a 
Kollektív Szerződésének módosítását, valamint az Intézményi Minőségirányítási Programot a 
következő testületi decemberi ülésre tantestület, szülői munkaközösség és az érdekképviseleti 
szerv által elfogadott formában jóváhagyásra terjessze a testület elé. 
 
 
 
Határidő: decemberi testületi ülés 
Felelős: ÁMK igazgatója 

 
5. napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: Az anyag a meghívó mellékleteként kiment. Teljes terjedelemben a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Elekes Péter: A járda pályázattal kapcsolatosan szeretném megkérdezni, hogy mi a határidő. 
Többen is kérdezték tőlem, hogy az így már kész van-e, így marad-e?  
 
Hajdu Gábor: Még nincs kész. Apróbb javítások még hátravannak, aztán a műszaki ellenőr 
végigmegy, és ha mindent rendben talál, akkor kerül lezárásra. November hóban befejeződik 
a pályázat. 
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Ujváry Ferenc: Ők teszik rendbe végig, és megcsinálják rendesen? 
 
Hajdu Gábor: Ezért tartunk vissza 20%-ot, hogy minden rendben legyen, és csak akkor kerül 
kifizetésre a teljes összeg. 
 
Kozma Lászlóné: A Perge László tulajdonát képező földdel kapcsolatos vétel ügye, hogy áll? 
 
Hajdu Gábor: Irreális árat gondol érte, milliókról van szó, erre mi azt mondtuk, hogy 
tárgytalan a dolog. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
124/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor polgármester 
 
 
6. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Mindenki ebédel 2009. program 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az előterjesztés a meghívó mellékleteként kiküldésre került, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. A szociális bizottság tárgyalta. Ez már korábban is működött 
a településen. Megkérem a szociális bizottság elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Tóth Csabáné: Bizottságunk a testületi ülést megelőzően tartotta ülését, melyen napirendként 
tárgyalta a mindenki ebédel programot. 15 fő iskolás és 5 fő óvodás gyermeket javasoltak az 
intézmények. Bizottságunk 5 igen egyhangú szavazattal támogatja és javasolja, hogy a 20 fő 
gyermek részére adjuk be a pályázatot, a korábbi gyakorlatnak megfelelően. 
 
Révay István: Ez is 150.000,-Ft. 
 
Tóth Csabáné: Figyelembe vettük most is a támogatás kérelmek elbírálásánál, hogy aki 
részesül ebben, az már külön támogatást nem kap, és a jövőben is figyelembe fogjuk venni. 
 
Ujváry Ferenc: Sikeres ez a program? 
 
Tóth Csabáné: A kezdetek kezdetén voltak gondok, problémák, főleg a csomagolt 
készételekkel, de ez mostanra megoldódott. Jelenleg sikeresnek mondható. A lakossági 
juttatások oldalt, így ez is csökkentheti. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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125/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: Mindenki ebédel 2009. program 
 
Képviselő-testület pályázatot nyújt be a Gyermekétkeztetési Alapítvány „Mindenki ebédel 
2009.” pályázati kiírásra. 
A Képviselő-testület 20 gyermek ellátására nyújt be pályázatot, melyhez vállalja a 10% 
önrész (gyermekenként évi 7.500,-Ft) megfizetését. 
A Képviselő-testület a pályázati kiírásban foglaltakat, mint pályázó, vállalja. 
 
 
A Képviselő-testület a juttatott élelmiszer szétosztására a korábbi évek gyakorlatának 
megfelelően az ÁMK-t és a Napköziotthonos Óvodát jelöli ki. 
 
Határidő: 2008. november 20. 
Felelős: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző 
 
 
b./ Római Katolikus Egyházközség kérelme 
 
Hajdu Gábor: A kérelem a meghívó mellékleteként kiküldésre került, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. Javaslom, hogy adjuk oda térítésmentesen a kérelemben foglaltak szerint 
az iskola auláját. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
126/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: Római Katolikus Egyházközség kérelme 
 
Képviselő-testület térítés nélkül bérbe adja a Római Katolikus Egyházközség részére 2009. 
január 17-én Keresztény bál megtartása céljára a Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola 
auláját. 
 
Határidő: 2009. január 17. 
Felelős: ÁMK igazgatója 
 
c./ Karácsonyi szaloncukor juttatás 
 
Hajdu Gábor: Szeretném megkérdezni a Kulturális és Szociális Bizottság elnökét, hogy 
karácsonyra a Bánrévei Hírnök menjen-e? Döntött-e erről a bizottság? Ha igen, akkor a 
köszöntő részt én vállalom, kérek mindenkit, hogy az anyagokat szerezze be. 
Gondolnám benne szerepeltetni a Parisat Kft. tájékoztatását, hogy már tudnak szolgáltatni 
Internetet is. Az anyag kiosztásra került az ülés előtt. 
 
Révay István: Ezt a tájékoztatót minden előfizetőnek megküldték. 
 
Tóth Csabáné: A szaloncukorról is döntenie kellene most a testületnek, mert december 17-én 
a következő ülésen már késő lesz, addigra már kihordásra is szokott kerülni. 
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Hajdu Gábor: Javaslom, hogy a tavalyi gyakorlatnak megfelelően kerüljön megrendelésre a 
szaloncukor, és kerüljön kiküldésre a lakosság számára. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
127/2008. (XI.19) számú Határozat 
 
Tárgy: Karácsonyi szaloncukor juttatás 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a lakosság részére családonként 40 dkg. szaloncukor 
kerüljön beszerzésre a korábbi évek gyakorlatának megfelelően. A szaloncukor kijuttatásáról 
a Bánrévei Hírnökkel együtt kell gondoskodni. Ennek megszervezéséért a polgármester a 
felelős. 
 
Határidő. folyamatos és december 23. 
Felelős: polgármester 
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol a Bursa Hungarica pályázatokról, 
fellebbezésről és ápolási díjról döntött. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                   mb. jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 
Tóth Csabáné                               Naszádi Ferenc    

         képviselő                                                             képviselő 

 12


